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PROTOKÓŁ NR XLII/42/2021 

 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 25 maja 2021 roku,  
która odbyła się w trybie zdalnym 

 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 16-tej. 
Obecnych 21 radnych. 

 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XLI/41/2021. 
4. Przyjęcie oświadczenia Rady Miejskiej Mikołowa w sprawie upamiętnienia 100. rocznicy 
wybuchu III Powstania Śląskiego.   
5. Tematy wiodące:  
- oświata, 
- wychowanie przedszkolne i zadania opiekuńcze realizowane przez Żłobek Miejski, niepubliczne 
placówki przedszkolne i opiekuńcze prowadzące działalność na terenie miasta, 
- działalność Śląskiego Ogrodu Botanicznego. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2021 rok; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2021-2032; 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Przelotowej; 
d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie w rejonie Placu 
Salwatorianów; 
e) nabycia na rzecz Gminy Mikołów własności nieruchomości; 
f) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 
o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego; 
g) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Mikołowskiej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego;  
h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla obszaru 
Goj; 
i) apel do mieszkańców Mikołowa.  
 7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
 8. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
11. Wolne głosy. 
                                                                                      
Do pkt 1 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk–Słomska przywitała 
wszystkich uczestników posiedzenia. Otworzyła sesję.  
 
Do pkt 2 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska: 
- przedstawiła porządek obrad,  
- odczytała listę obecności radnych – obecność potwierdziło 19 radnych.   
 
Do pkt 3 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła protokół z sesji XLI/41/2021. 
Poinformowała, iż do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 
Protokół został przyjęty.   
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Do pkt 4 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła projekt Oświadczenia rady 
Miejskiej Mikołowa w sprawie upamiętnienia 100. rocznicy wybuchu III Powstania Śląskiego. 
Poinformowała, iż projekt był omówiony podczas posiedzenia Komisji Nr 7 ds. Kultury, Sportu, 
Informacji i Promocji i został zaopiniowany pozytywnie wraz z wnioskiem o uzupełnienie projektu 
o treści dotyczące wydarzeń, jakie miały miejsce lokalnie. Poinformowała, iż radni otrzymali 
projekt uzupełniony o treści zgodnie z wnioskiem Komisji.  
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies; 
- zaproponowała dopisanie w projekcie oświadczenia w pierwszym akapicie, zdaniu piątym po 
wyrażeniu „600 lat rozłąki” słowa „Ślązacy” oraz zmianę brzmienia zdania pierwszego w ostatnim 
akapicie na: „Rada Miejska Mikołowa składa hołd Powstańcom”, 
 
- wystąpiła z wnioskiem formalnym o dopisanie na końcu ostatniego akapitu zdania w brzmieniu: 
„Ich ofierze i determinacji zawdzięczamy powrót Śląska do Polski”. 
 
Radny Jarosław Sworzeń zaapelował, aby ze względu na doniosłość chwili nie wnosić poprawek 
do przedłożonej treści oświadczenia. Przypomniał, iż był wcześniej czas na propozycje 
wprowadzenia zmian i wobec tego treść oświadczenia wraz z poprawkami została pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję Nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji. Poinformował, iż jako 
autor zadbał o to, aby przygotowując treść oświadczenia pamiętać o mnogości tożsamości 
Ślązaków. 
 
W temacie jeszcze głos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk-Bies, 
- radny Jarosław Sworzeń, 
- przewodnicząca Rady Katarzyna Syryjczyk-Słomska. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku formalnego.       
 

Za przyjęciem głosowało 4 radnych, przeciw 6, wstrzymujących 9.   
Wniosek nie został przyjęty. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu oświadczenia Rady Miejskiej Mikołowa. 
 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 3.  
Oświadczenie podjęto większością głosów.   
 
Do pkt 5 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że: 
- wpłynęły sprawozdania: Wydziału Oświaty o stanie realizacji zadań oświatowych w Mikołowie 
w roku szkolnym 2020/2021; Centrum Usług Wspólnych z działalności za 2020 rok oraz za 
I kwartał 2021 roku; Żłobka Miejskiego z działalności za 2020 rok;  
- sprawozdania dot. oświaty oraz wychowania przedszkolnego i zadań opiekuńczych żłobka były 
szczegółowo omówione podczas posiedzenia Komisji Nr 6 ds. Społecznych. Za złożenie 
sprawozdań podziękowała naczelnikowi Wydziału Oświaty p. Jarosławie Bizoń, dyrektorowi 
Centrum Usług Wspólnych p. Aleksandrze Czech oraz dyrektorowi Żłobka Miejskiego p. Kornelii 
Młyńskiej; 
- podziękowała nauczycielom za ogrom pracy w związku z trudnymi okresami związanymi 
z wdrażaniem reformy, strajkami nauczycieli i obecnie panującą pandemią. Poprosiła Burmistrza 
o szczególne wsparcie dla dyrektorów i nauczycieli. 
 
Dyskusji ani pytań nie było. 
 
Do obrad dołączyły radne: Agnieszka Fiola oraz Katarzyna Głośna.   
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że wpłynęły sprawozdania 
z działalności Śląskiego Ogrodu Botanicznego, które były szczegółowo omówione podczas 
posiedzenia Komisji Nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji. Podziękowała dyrektorowi 
ŚOB Pawłowi Kojsowi za złożone sprawozdania.  
 
Dyrektor Śląskiego Ogrodu Botanicznego Paweł Kojs podziękował za wszelkie wsparcie na 
rzecz działalności Ogrodu. Zaprosił wszystkich do odwiedzania i korzystania z terenów ŚOB.      
 
Do pkt 6 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie na 2021 rok; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.   
Uchwała nr XLII/386/2021 została podjęta większością głosów.  
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
  
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2032; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLII/387/2021 została podjęta większością głosów.  
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Przelotowej; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 3. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował naniesienie 
poprawki w pierwszym zdaniu uzasadnienia polegającej na zmianie nazwy ulicy z „Gliwickiej” na 
„Przelotową”. 
 
Radna Grażyna Ostafin zaproponowała, aby nie zbywać tej nieruchomości i rozważyć możliwość 
budowy tam w dalszej przyszłości np. zespołu szkolno-przedszkolnego lub domu seniora.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.      
 

Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 4, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLII/388/2021 została podjęta większością głosów.  
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
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d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie w rejonie Placu 
Salwatorianów; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 2. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLII/389/2021 została podjęta większością głosów.  
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 
e) nabycia na rzecz Gminy Mikołów własności nieruchomości; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 8 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLII/390/2021 została podjęta jednogłośnie.   
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 
f) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 
o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Sekretarz miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował naniesienie 
poprawki w treści uzasadnienia projektu polegającej na dopisaniu skrótu „t.j.” przed publikatorami 
cytowanych tam ustaw.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.       
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLII/391/2021 została podjęta jednogłośnie.   
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 
g) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Mikołowskiej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.        
 

Za przyjęciem głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLII/392/2021 została podjęta jednogłośnie.   
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 
h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla 
obszaru Goj; 
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 3. Wszystkie uwagi do projektu zostały przez Komisję zaopiniowane 
zgodnie z rozstrzygnięciem załączonych do projektu uchwały. 
 
Radny Jan Przewoźnik poinformował, że uchwała dotyczy lewej strony dzielnicy Goj.  

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska zaproponowała naniesienie poprawki 
w podstawie prawnej projektu polegającej na dopisaniu za nawiasem publikatora ustawy 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i wyrazie „oraz” wyrażenia „zgodnie z”.  
 
Przystąpiono do głosowania nad nieuwzględnieniem poszczególnych uwag złożonych do ww. 
projektu uchwały – wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką zgłoszoną przez 
przewodniczącą rady.   
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 5.  
 
Uchwała nr XLII/393/2021 została podjęta większością głosów.    
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska ogłosiła 5 minut przerwy, po której 
wznowiła obrady. Przedstawiła druk: 
 
i) apel do mieszkańców Mikołowa.  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, iż apel został 
przygotowany przez Komisję Nr 5 ds. Ochrony Środowiska.   
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies zaproponowała, aby rada nie podejmowała apelu uzasadniając, że 
nie jest przewidziana procedura podejmowania tego rodzaju dokumentu przez radę miejską, która 
to wyraża swoją wolę podejmując uchwały. Ponadto stwierdziła, iż kwestię ładu i porządku 
reguluje ustawa i uchwała rady, co daje burmistrzowi instrumenty do egzekwowania. 
Zakwestionowała sens i wartość formalno-prawną podejmowania takiego apelu. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała mi.in., że różne akcje 
społeczne na rzecz sprzątania ziemi pokazują, że nie wszyscy mieszkańcy oczywiście traktują 
obowiązek utrzymania czystości. Przypomniała, iż apel był przygotowany na wniosek Komisji Nr 5 
ds. Ochrony Środowiska.      
 
Radca prawny Anna Wierzbica poinformowała, ze zgodnie z § 32 Statutu miasta Mikołowa Rada 
może podejmować oświadczenia, deklaracje i apele. 
 
W temacie głos zabrali: 
- przewodnicząca Komisji Nr 5 ds. Ochrony Środowiska Agnieszka Fiola, 
- radna Stanisława Hajduk-Bies – wystąpiła z wnioskiem formalnym o zdjęcie projektu apelu 
z porządku obrad, 
- radca prawny Anna Wierzbica, 
- zastępca Burmistrza Mateusz Handel. 
 
Nastąpiło glosowanie nad przyjęciem wniosku formalnego. 
 
Za przyjęciem głosowało 4 radnych, przeciw 16, wstrzymujących 1.  
Wniosek nie został przyjęty.    
Radna Agnieszka Fiola głosowała „przeciw” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem apelu.   
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 2, wstrzymujących 2.  
Apel został podjęty większością głosów.    
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 
Do pkt 7 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że: 
1) wpłynęła informacja o wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego w sprawie ze skarg 
kasacyjnych Gminy Mikołów i Wojewody Śląskiego od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gliwicach w sprawie ze skargi Wojewody Śląskiego na uchwałę Rady 
Miejskiej Mikołowa nr XII/276/2015 w przedmiocie uchwalenia statutu Miasta Mikołowa. 
Wystąpiła z wnioskiem formalnym do Burmistrza Mikołowa o przygotowanie projektu uchwały 
w sprawie Statutu miasta Mikołowa, przeprowadzenie konsultacji społecznych tej sprawie 
i przedłożenie projektu Radzie Miejskiej Mikołowa do końca października br. 
Ponadto poprosiła, aby radni do końca czerwca br. przedłożyli swoje propozycje zmian statutu. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku.   
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 2.  
Wniosek został przyjęty większością głosów.    
Radna Agnieszka Fiola głosowała „za” poza elektronicznym systemem do głosowania. 
 

2) wpłynęły pisma: 
- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody stwierdzające nieważność uchwały RM Nr XL/375/2021 
w części zawartej w § 6 ust. 2 pkt 1 lit. 2, § 6 ust. 2 pkt 5 oraz § 6 ust. 3; 
- informacja o wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego sprawy ze skargi na uchwałę Rady 
Miejskiej Mikołowa nr XXII/222/2020 w przedmiocie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji 
mieszkaniowej – skarga oddalona; 
- pismo Stowarzyszenia Młoda Lewica dotyczące wycofania z dalszego procedowania apelu z dnia 
8 marca 2021 w sprawie nadania rondu nazwy „Rondo Praw Kobiet”; 
3) wszyscy radni złożyli swoje oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie; 
4) następna sesja będzie poświęcona udzieleniu Burmistrzowi wotum zaufania oraz absolutorium. 
Przypomniała, iż w debacie nad raportem o stanie gminy, zgodnie z ustawa o samorządzie 
gminnym głos może zabrać 15 mieszkańcy na postawie złożonych przewodniczącemu rady 
pisemnych zgłoszeń popartych podpisami co najmniej 50 osób. Zgłoszenie należy złożyć najpóźniej 
w dniu poprzedzającym sesję; 
5) zbliża się Dzień Samorządowca, z tej okazji złożyła wszystkim życzenia. 
 
Do pkt 8 
 

Burmistrz Stanisław Piechula złożył życzenia działaczom samorządowym. Poinformował, iż: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przekazane, 
- wszystkie ważniejsze wydarzenia, jak zwykle, szczegółowo zostały opisane w przekazanym 
comiesięcznym Informatorze Urzędu Miasta.  
 

Do pkt 9 
 

Interpelacje złożyli: 
- radny Jarosław Sworzeń w sprawie możliwości wprowadzenie preferencyjnej stawki najmu 
powierzchni rynku na prowadzenie ogródków gastronomicznych w sezonie letnim 2021 r. 
- radna Ewelina Kula w sprawie bezpieczeństwa w ruchu drogowym na łączniku pomiędzy 
ulicami Nowy Świat i Żwirki i Wigury. 
 

Do pkt 10 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że wpłynęły informacje 
i odpowiedzi na interpelacje oraz wnioski: 
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- radnej Agnieszki Fioli w sprawie wstrząsów generowanych eksploatacją prowadzoną przez 
KWK Budryk, 
- radnych: Jana Przewoźnika i Remigiusza Kusia w sprawie zachowania charakteru Alei 
Kasztanowej przy ul. Reta Śmiłowicka oraz nowych nasadzeń drzew w Mikołowie. 
- radnej Aneta Esnekier w sprawie zaprojektowania oraz budowę przejścia dla pieszych 
i przejazdu dla rowerów przez ul. Owsianą na wysokości przejazdu kolejowego. 
 
Do pkt 11 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, iż mieszkanka Mikołowa 
zgłosiła chęć zabrania głosu w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
  
Radny Krzysztof Żur, w imieniu mieszkańców sołectwa Borowa Wieś, zaapelował do Burmistrza 
o przystąpienie do zmian planu zagospodarowania przestrzennego dla tego obszaru. 
 
Bartłomiej Gabryś poinformował, iż głos zabiera w imieniu Komitetu ze względu na problemy 
techniczne z połączeniem pełnomocnika. Poinformował, iż w związku z tym, iż nazewnictwo nowo 
powstałych rond w Mikołowie może leżeć w gestii mieszkańców, utworzył się Komitet, którego 
prace są już bardzo zaawansowane. Wyraził nadzieję, że radni poprą inicjatywę mieszkańców.      
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, iż projekty uchwał 
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej jeszcze nie wpłynęły - wpłynęła tylko informacja 
o zawiązaniu się Komitetu. 
 
Pełnomocnik Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej Agnieszka Ryczkowska przedstawiła cele 
jakie przyświecały powołaniu komitetu inicjatywy obywatelskiej. Poruszyła też kwestię, jaka 
wypłynęła przy okazji zbierania poparcia dla omawianej inicjatywy - pomysłu mieszkańców 
sołectwa Mokre dot. budowy ronda na skrzyżowaniu ulic w okolicy restauracji „U Kusia”.  
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż wspomniana budowa ronda w Mokrem 
jest dyskutowana i pilotowana przez Gminę, ale bezpośrednio jest to w gestii powiatu i samorządu 
województwa śląskiego.  
 
Radna Aneta Esnekier zaprosiła radnych na czerwcowe posiedzenie Komisji Nr 1 ds. Samorządu, 
gdzie przy współudziale przedstawicieli Policji będą omawiane tematy planów i pomysłów na 
zwiększenie bezpieczeństwa w czasie wakacji.   
 
Radna Grażyna Ostafin przekazała informację dla seniorów, iż od 9 czerwca br. w hali sportowej 
rozpoczyna się aktywizujący program fit senior.  
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady 
Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1727. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa dołącza się 
nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej urzędu: 
https://esesja.tv/transmisja_na_zywo/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 

Obsługa sesji: Przewodnicząca  
(Grażyna Kozicka)                                                                      Rady Miejskiej 
                                                             
(Monika Graca – Kierzkowska)  

(Katarzyna Syryjczyk – Słomska) 
(Katarzyna Pustułka)     
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Załącznik do protokołu nr XLII/42/2021 
z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 25 maja 2021 roku 

ROZSTRZYGNIĘCIE RADY MIEJSKIEJ MIKOŁOWA 
o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag do uchwały Nr XLII/393/2021 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Goj 
 

 
 

Lp. NR 
UWAGI GŁOSOWANIE OPINIA 

1. 1.1 za nieuwzględnieniem w części i uwzględnieniem w części Uwagi częściowo 
nieuwzględnione 

i częściowo uwzględnione 2. 1.2 ZA - 17 PRZECIW - 1 WSTRZYM. SIĘ - 3 

3. 2 
za nieuwzględnieniem w części i uwzględnieniem w części Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA - 16 PRZECIW – 2 WSTRZYM. SIĘ - 3 

4. 3 
za nieuwzględnieniem  

Uwaga nieuwzględniona  
ZA - 15 PRZECIW - 2 WSTRZYM SIĘ. - 4 

5. 5 
za nieuwzględnieniem w części i uwzględnieniem w części 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW - 1  WSTRZYM SIĘ. - 5 

6. 6 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 16 PRZECIW - 0  WSTRZYM SIĘ. - 5 

7. 7 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW - 1  WSTRZYM SIĘ. - 5 

8. 9.1 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 16 PRZECIW - 1 WSTRZYM SIĘ. – 4 

9. 9.2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW - 0  WSTRZYM SIĘ. - 6 

10. 10.1 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 16 PRZECIW - 1 WSTRZYM SIĘ. - 4 

11. 10.2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW - 0  WSTRZYM SIĘ. - 6 

12. 10.3 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 16 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 5 

13. 10.4 
za nieuwzględnieniem w części i uwzględnieniem w części Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA - 18 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 3 

14. 11.1 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW - 0  WSTRZYM SIĘ. - 6 

15. 11.2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW - 0 WSTRZYM. SIĘ - 6 

16. 12 
za nieuwzględnieniem w części i uwzględnieniem w części Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA - 17 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ - 4 

17. 13 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ - 6 

18. 14 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 6 

19. 15.1 
za nieuwzględnieniem  

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 16 PRZECIW - 0  WSTRZYM SIĘ. - 5 
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20. 15.2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 16 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 5 

21. 15.3 
za nieuwzględnieniem  

Uwaga nieuwzględniona  
ZA - 16 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 5 

22. 16 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 16 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 5 

23. 17.1 
za nieuwzględnieniem w części i uwzględnieniem w części Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA - 16 PRZECIW - 0  WSTRZYM SIĘ. - 5 

24. 17.2 
za nieuwzględnieniem  

Uwaga nieuwzględniona 
 ZA - 15 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 6 

25. 17.3 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA - 15 PRZECIW - 0 WSTRZYM SIĘ. - 6 

 
 
 Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

(Katarzyna Syryjczyk – Słomska) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


